



Geografisk InformationsSamverkan  
inom Stockholms län

---

## PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 2023-05-16

**Plats:** Teams, kl 13.00-15.00

**Närvaro:**

<input checked="" type="checkbox"/> Mikael Grönkvist, ordf.	<input checked="" type="checkbox"/> Håkan Hedenvind
<input checked="" type="checkbox"/> Emma Björklund	<input checked="" type="checkbox"/> Henri Börjesson
<input checked="" type="checkbox"/> Helena Nyman	<input checked="" type="checkbox"/> Katja Hunn
<input checked="" type="checkbox"/> Sonja Sandström	<input type="checkbox"/> Annie Nygård Stark
<input checked="" type="checkbox"/> Josefien Delrue	<input checked="" type="checkbox"/> Helena Falk
	<input checked="" type="checkbox"/> Mikael Johansson

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Mikael G öppnar mötet.

### 2. Vad händer i våra organisationer?

- Mikael G: Förbereder GEOSECMA för övergång från ArcMap till ArcGIS Pro och ArcGIS och arbetar även med processkartläggning av geodata-processer.
- Josefien: Arbetar med att starta upp ett projekt för geodata hos stadsmiljöavdelningen. Mycket data och processer för insamling som saknas. Kartlägger just nu vad som behövs och hur data hanteras, från projektering till drift.
- Emma: Arbetar med att ta fram en ”Norrtälje-standard” för FME samt att implemetera den.
- Helena F: Har gått ett antal kurser i sin nya roll som gruppchef. Har också arbetat en del med vattenmodellering.
- Henri: Arbetar med att implemetera FME Flow (tidigare FME Server) i kommunen samt på att ta fram en skyfallskartering.
- Mikael J: Deltog nyligen på Storstockholms geodataråds vårkonferens och höll även föredrag om öppna data där. Lantmäteriet har fått pengar att arbeta med öppna data.
- Sonja: Jobbar mycket med FME och sätter upp flöden, bl.a. för att modellera olika vattennivåer i Vänern. Har också jobbat med invånardialoger i Story Maps.
- Katja: Mycket på gång, sista rushen innan sommaren.

### 3. Ekonomisk status

- Henri rapporterar status där inte mycket hänt sedan förra styrelsemötet. Onboarding av nya ekonomistödet DKR rullar framåt.
- Beslut om attesträtt: Ordförande (Mikael G) och ekonomiskt ansvarig (Henri) får enskilt attestera fakturor på belopp upp till och med 100 000 SEK. Högre belopp attesteras av båda dessa roller tillsammans.

### 4. Uppföljning genomförda aktiviteter

- GISS-AW 2/5, O’Learys i Mall of Scandinavia.
  - Bra uppslutning med drygt 30 deltagare. Flera som visade sin uppskattning på plats. Bra presentationer och bra diskussioner.

## 5. Kommande aktiviteter

- Studieresa hösten 2023
  - Programmet är klart och Katja har påbörjat en inbjudan som skickas ut in midsommar.
  - Fram till den 15/9 går hela arrangemanget att boka av från GISS sida. Avbokning för enstaka personer går därför bra fram till den 13/9. Diskussion kring formulering av detta i inbjudan, Mikael G tar fram ett förslag.
- Studiebesök hos Lantmäteriet 1/6
  - Mikael J visar program för dagen. I princip klart.
  - 25+8 anmälda. Anmälan stänger söndag kväll.
  - Påminnelse om denna studieresa går ut på LinkedIn idag/imorgon.
- Utredning 2023
  - Genomgång av inbjudan samt de olika ämnesalternativen. Mikael G ser över ”alternativ 4, eget förslag”. Små ändringar i texten för syfte och innehåll ska göras.
  - Publicerar under 17/5 på hemsidan och LinkedIn
  - Deadlinje för ansökan 14/6, information om tilldelingsbeslut efter nästa styrelsemöte den 16/6

## 6. Övriga frågor

- GISS-stipendium
  - Beslut har fattats via mail om att utdela stipendium till Viktor Pettersson, Södertälje kommun, för resa till FME:s användarkonferens i Bonn där han ska hålla föredrag. Viktor presenterar sin resa på Internationella GIS-dagen 15/11.
- Medlemsläget
  - Två medlemmar har sagt upp sitt medlemskap till årsskiftet.
  - Diskussion om vilka medlemmar som inte varit aktiva under de senaste åren. Mikael G får i uppgift att utföra ”proaktiv medlemsvård” genom att kontakta dessa organisationer och informera om de event vi erbjuder.
  - Punkten återkommer på nästa möte då vi pratar mer om möjliga åtgärder för att locka nya medlemmar.
- GDPR-dokumentet
  - Bordlagt till nästa möte

## 7. Kommande styrelsemöte

- 15/6, 10.00-13.00. Fysiskt möte hos Agima på Karlavägen 112 med efterföljande lunch

---

Mikael Grönkvist, ordförande

---

Emma Björklund, sekreterare



Geografisk InformationsSamverkan  
inom Stockholms län

---

**BILAGA: Att-göra-lista**

<b>Att göra</b>	<b>Ansvarig</b>
Skriva klart utredningsinbjudan (framförallt alternativ 4)	Mikael G
Publicera utredningsinbjudan på hemsidan	Helena F/Håkan
Publicera utredningsinbjudan på LinkedIn	Katja/Emma
Skicka utredningsinbjudan till maillistan	Josefien/Sonja
Färdigställa inbjudan till höstens studieresa	Mikael G/Katja
Kontakta ”icke-aktiva” medlemsorganisationer	Mikael G

**Kvarstående från tidigare protokoll:**

<b>Att göra</b>	<b>Ansvarig</b>
Fundera över möjliga åtgärder för att locka nya medlemmar	Alla

---